
 

 

Z Á P I S 

   

 z jednání kolegia děkana  

             dne 11. listopadu 2020 

 

 

Přítomni: 

 

 

doc. Kříž, prof. Musílek, doc. Trojovský, dr. Musílek, doc. Bogusch, dr. Rado-

cha, dr. Lipovský, doc. Hubálovský, Ing. Kostrová, dr. Studnička, Ing. 

Svoboda 

Hosté: prof. Krejcar, prof. Kuča 

Omluveni: 

 

Bc. Skoupilová 

Program: 1) Informace z kolegia rektora (doc. Kříž) 

2) Informace z oblasti tvůrčí činnost (doc. Trojovský) 

3) Informace z oblasti zahraničí (prof. Musílek) 

4) Informace z oblasti studijní (dr. Musílek) 

5) Informace z oblasti rozvoje (doc. Hubálovský) 
6) Informace z oblasti ekonomické (Ing. Kostrová) 

7) Informace z projektového oddělení (Ing. Svoboda) 

8) Různé 
 

Pan děkan doc. Kříž zahájil zasedání kolegia děkana.    

 

K bodu 1) – Informace z kolegia rektora – doc.  Kříž 

• Za UHK bylo podáno 18 CRP projektů, což je o 7 více než v loňském roce. PřF se účastní 2 

„malých“ projektů z méně než 18 zapojenými školami. 

• Správní radě UHK byl zaslán Institucionální plán UHK pro rok 2021 k projednání. 

• Pracovníci UHK (akademici, vědečtí pracovníci, THP) a doktorandi obdrží dopis s výzvou 

o zapojení se do šetření na UHK – projekt HR Excellence in Research (HR Award), jehož 

cílem je získání prestižní certifikace v oblasti řízení lidských zdrojů. 

• Dr. Springerová poděkovala za pomoc při využití zastaralé IT pro dobročinné účely. Za PřF 

zařizuje paní tajemnice Ing. Kostrová ve spolupráci s Bc. Markem Vojtou. 

• Královéhradecký kraj má nové vedení, proběhlo setkání s radním pro školství. 

• Prof. Krejcar poděkoval všem za přípravu MEP, která proběhla online formou. 

• Aktualizace pravidel PPK pro rok 2020 byla dokončena s tím, že je maximální soulad s pra-

vidly pro čerpání financí ze zdrojů MŠMT. 

• Vědecká rada UHK proběhne neprezenční formou, a to z důvodů potřeby doplnění členů 

RHV, aby se umožnila její akceschopnost. 

• Do výzvy TA ČR ÉTA bylo podáno 22 projektů, za PřF odešly 2 v roli hlavního řešitele a 3 

v roli spoluřešitele. 

• Dne 05.11. proběhl seminář CRP projektu – Country of the Patents, jehož se účastnil zá-

stupce spolku Transfera, zástupkyně UPV a právník zastupující UOCHAB. 



• Dne 02.11. byla spuštěna kampaň zaměřená na výjezdy studentů, tato poběží až do za-

čátku prosince, poté bude zveřejněna soutěž, termíny výběrových řízení a další informace 

k výjezdům. 

• Proběhl seminář k problematice double degree programů, vznikl nový pracovní materiál 

s otázkami a odpověďmi pro tvorbu DD programů. 

• Pro výzvu 2020 Erasmus+ KA 103 UHK bude vrácena část finančních prostředků, které na 

mobility nebude možné za současné situace využít. Mobility letos neprobíhají standard-

ním způsobem, Ing. Krejcar sdělil, že rektorát připravuje návrh, aby byl soulad mezi 

fakultami. Nejspíše k této problematice bude ještě svolána schůzka. 

• UHK se zapojila do mimořádné podzimní výzvy soutěže projektů KA2 Erasmus+ k digitali-

zaci a to ve spolupráci s The Hague University of Applied Sciences, Tampere University of 

Applied Scienses a Univerzitou Palackého v Olomouci. 

• Režim student pro Běloruské studenty – MŠMT nabízí finanční podporu běloruským stu-

dentům pro roky 2020 a 2021. 

• Prezentace UHK na online veletrzích a konferencích – proběhla konference EIAE, Begin 

veletrh, v listopadu se UHK účastní prezentace studentům škol v Turecku. 

• Dr. Stašová poděkovala za nominace na ceny Study In. Nominace UHK byly hodnoceny 

velmi pozitivně, bohužel do užšího výběru pro udělení cen nepostoupily. 

• Ing. Tomšů představil požadavky na novou aplikaci týkající se nového webu CŽV, která by 

měla zahrnovat CŽV napříč celou UHK. 

• Probíhá evaluace online distanční výuky, všem zúčastněným byl rozeslán email s informa-

cemi. Pod vedením Oddělení kvality probíhá příprava i na evaluaci na konci semestru, je 

připravena první verze dotazníku, bude zaslána k připomínkování proděkanům pro stu-

dium. 

• Zvyšuje se poptávka po psychologických konzultacích. 

• Uzávěrka podávání přihlášek ke studium bude ke konci března, a to výjimečně z důvodů 

koronaviru.  Dr. Prouza z FF požádal o celouniverzitní nastavení možnosti přijímat stu-

denty do zahraničních samoplátcovských oborů již v průběhu února. 

• Ubytování na kolejích – byla vydána směrnice, která snižuje kolejné a ruší výpovědní dobu. 

Vysokoškolské koleje evidují zvýšený zájem o ukončení ubytování. 

• Vnitřní mzdový předpis byl projednán s Vysokoškolskou odborovou organizací a AS UHK, 

byl odeslán na MŠMT s žádostí o registraci, tato by měla platit do 01.01.2021. 

• Rekonstrukce budovy FF probíhá podle schváleného harmonogramu. 

• Manažerský informační systém – byla podepsána smlouva s vítěznou firmou GIST. 

• Z důvodu aktuální poptávky na trhu může v následujících měsících docházet k výpadkům 

dodávek v oblasti IT, zejména se jedná o notebooky, je nutno vyzvat řešitele, aby co 

nejdříve zadali požadavky do DNS. 

• Podatelna funguje stále v nouzovém režimu. 

• Mgr. Novák se dotázal na možnost konání plesu UHK v únoru, kolegium rektora se jedno-

myslně shodlo, s ohledem na epidemickou situaci, ples nekonat. 

• Doc. Vaníček informoval, že na PdF dochází k reorganizaci, otevřel diskuzi ohledně využití 

a případného prodeje budovy E. Pan rektor sdělil, že prodej budovy E je jednou z mož-

ností, o které se uvažuje. 



• Odbor VŠ – proběhne diskuse děkanů přírodovědných fakult v ČR s náměstkem minis-

tra školství, Dr. Dolečkem k současné situaci na VŠ, doc. Kříž vyzval přítomné, aby mu 

případné dotazy zaslali do pátečního rána. 

 

K bodu 2) – Informace z oblasti tvůrčí činnosti – doc. Trojovský 

• Do 20.11. se mají podávat doc. Trojovskému a Mgr. Kotáskové návrhy na doplnění panelu 

GA ČR, vedoucí kateder připomenou termín na katedrách. 

• U některých projektů nejsou stále čerpány finanční prostředky, požádal doc. Bogusche 

o prověření situace na katedře biologie, dr. Radochu o prověření situace na katedře fyziky. 

• Z projektů excelence byly finanční prostředky plánované hlavně na cestování, budou pře-

vedeny na nákup IT techniky. 

• Do konce prosince je možnost podávat přihlášky do soutěže o ceny děkana, Mgr. Kotás-

ková zasílala vedoucím kateder připomenutí. 

• Uzavírá se rok vědeckých týmů – řešitelé dle pravidel vypracují souhrn za svůj tým. 

• Proběhla akce Country of the Patents, měli bychom se zaměřit na patenty vč. zahraničích, 

a to ve výzvách GAMA 2, Národní centra kompetence nebo Trend (pozn. M. Svoboda). 

  

K bodu 3) – Informace z referátu zahraničí – prof. Musílek 

• V rámci programu Erasmus se bude vracet 40 % finančních prostředků výzvy 2020.  V le-

tošním roce jsou vyšší částky na stipendia. Je třeba motivovat studenty, aby vyjížděli na 

stáže v letním období 2021, zatím máme 4 přihlášky na letní semestr, doufáme, že v LS 

budou stáže dostupnější a situace bude již klidnější. 

• Aktuálně máme 1 Erasmus studentku ze Slovenska a 1 studentku z Turecka. Samoplátkyně 

se výuky účastní. 
 

K bodu 4) – Informace z oblasti studijní – Dr. Musílek 

• Od pondělí 02.11. byla spuštěna evaluace online distanční výuky v první polovině ZS aka-

demického roku 2020-2021. Ukončení je dnes do půlnoci. Bohužel dokud nebude 

ukončeno hodnocení, nevidíme hodnocení ani procento návratnosti. 

• Příští čtvrtek 19.11. zasedá Rada NAÚ, měla by projednávat naše návrhy – Návrh akre-

ditace habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem v oboru Didaktika fyziky, 

Návrh akreditace habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem v oboru ICT ve 

vzdělávání a Návrh akreditace doktorského studijního programu Didaktika fyziky.  

• V pátek 20.11. proběhnou malé akreditace, které jsou v režimu MŠMT (nikoliv NAÚ) - Roz-

šiřující studium učitelství fyziky pro 2. stupeň ZŠ, Rozšiřující studium učitelství chemie pro 

2. stupeň ZŠ a Rozšiřující studium učitelství informatiky pro 2. stupeň ZŠ. 

• Rigorózní řízení – máme právo konat rigorózní řízení v programech Biologie a ekologie, 

Chemie, Učitelství pro SŠ chemie a biologie a Učitelství pro SŠ fyziky a informatiky. Po-

drobnosti budou projednány s naším právním oddělením. 

• Odesílal se návrh rektorského výnosu na přijímání do studijních programů – počty stu-

dentů by posunul do mínusu končící studijní program Finanční a pojistná matematika ale 

převáží posun do plusu Učitelství pro SŠ, kde došlo k navýšení počtu stud. programů o 5 a 

k návrhu na navýšení počtů přijímaných studentů celkem z 275 na 310. 

 



K bodu 5) - Informace z oblasti rozvoje – doc. Hubálovský 

• Z rektorátu přišla výzva o případných změnách IP na tento rok, máme vyčleněných 800 tis. 

Kč na podporu výjezdů a příjezd zahraničních studentů a 600 tis. Kč na výjezdy a příjezdy 

akademických pracovníků. Je možnost navrhnout změnu do 18.11.2020. Poprosil paní ta-

jemnici, aby pro přehled čerpání jednotlivých položek vytiskla výsledovku z Magionu. 

• Čerpání z projektu Fondu vzdělávací politiky (FPV) – úprava učebny S3. Bude předána pro-

jektová dokumentace – část projektu můžeme zaplatit. Doc. Hubálovský se obrátil na Ing. 

Šilhána z Investičního oddělení - byla oslovena stavební firma Eramont ohledně provedení 

stavebních úprav na učebně S3. Dalším nákupem v rámci FPV je eye tracker, vyhlásilo se 

výběrové řízení, vysoutěžil se přístroj u společnosti Medicton Group, v brzké době bude 

s vítězným dodavatelem podepsána smlouva. K tomu dodal dr. Musílek, že vítězná firma 

má zajímavé reference. 

• V úterý 10.11. se konala schůzka ESF 1, 2 a ERDF 1, 2, zejména týkající se nákupů z ERDF 

1. V souvislosti s ESF 2 “Double degree” proběhne schůzka na úrovni proděkanů mezi PřF 

UHK a FPV UKF pro upřesnění dalších věcí. 

 

K bodu 6) – Informace z oblasti ekonomické – Ing. Kostrová 

• Termín pro návrhy na odměny z vědeckých týmů, kateder je nejdéle do pátku 27.11.2020. 

Vedoucí kateder tyto návrhy dodají v tištěné podobě a podepsané v zalepené obálce k ru-

kám p. tajemnice na děkanát PřF. 

• Nejdéle do 19.11. zašle p. tajemnice vedoucím kateder aktuální přehled čerpání hospoda-

ření kateder, včetně mzdových nákladů za říjen (podklad pro rozhodování vedoucích 

kateder pro výši navrhovaných odměn za katedru). 

• Za PřF bude vytvořen přehled zařízení (PC, notebooky, tablety apod.) pro dobročinnou 

akci UHK, přehled těchto zařízení za zaměstnance/katedry bude vedoucím kateder zaslán, 

aby mohli rozhodnout, která zařízení za katedru bude možné pro tuto akci využít.  

• Institucionální plán - výsledovku s aktuálními očekávanými náklady zašle p. tajemnice doc. 

Hubálovskému, dr. Springerová má uzávěrku pro případné změny v ukazatelích v letošním 

roce do 18.11.2020. 
 

K bodu 7) – Informace z projektového oddělení – Ing. Svoboda 

• Informace o akci Country for Patents a o realizaci projektu FVP (pořízení eye trackeru) viz 

body výše. 

• Ing. Sedláčkovi byla odeslána požadovaná aktualizace rizik v projektech OP VVV.  

• V úterý 10.11. proběhl se členy ÚKD online rozhovor na téma 3 plánovaných výzev v rámci 

OP Jana Amose Komenského (Pre-seed, Mezisektor, ApplyLabs), za fakultu odešle komen-

táře prof. Krejcarovi dnes po skončení kolegia. 

 

K bodu 8) – Různé 

• Doc. Trojovský přednesl dotaz doc. Bednaříka z KMA, jaké stanovisko zaujalo vedení UHK 

ke zkoušení, dotázal se, zda bude vydaná nějaká metodika.  Na to odpověděl doc. Kříž, že 

současná opatření vlády nezakazují zkoušet studenty osobně za přítomnosti max 10 osob. 

K dotazu, zda je možné zkoušení online formou např. přes Teams nahrávat pro případné 

sporné řízení, sdělil pan rektor, že na toto by se již mělo vztahovat GDPR, odkázal s dota-

zem na právníka Mgr. Cvrčka – zjistí dr. Musílek. 



• Prof. Musílek požádal přítomné, aby veškeré problémy byly hlášeny přes systém závad. 

V současné době se řeší problém vzduchotechniky, v laboratoři bylo 13o C. Budova je v zá-

ruce, proto je nutno veškeré závady řešit neprodleně. 

• Problém s teplotou v pracovně Dr. Lütfuoglü se řeší již téměř rok a stále není vyřešen. Dr. 

Radocha má v případě potřeby k dispozici přímotop. 

• Dr. Studnička sdělil, že na zasedání AS PřF a následně na zasedání AS UHK dne 4.11.2020 

byly schváleny předložené dokumenty – Jednací řád Vědecké rady PřF UHK, Jednací řád 

Akademického senátu PřF UHK a Disciplinární řád pro studenty PřF UHK, tyto nabývají 

účinnosti dnem schválení AS UHK. 

• Pan rektor seznámil přítomné s informací z MŠMT, že předložené dokumenty byly schvá-

leny, zaslán bude ještě VMP, který by mohl být schválen do konce listopadu. 

• Ing. Kostrová sdělila, že dobročinná akce – darování nepotřebných a nevyužitých PC – se 

týká i dalších věcí, které již nevyužijeme, a které by mohly pomoct např. žákům při online 

výuce. 

• Pan děkan sdělil, že další kolegium děkana by mělo proběhnout druhý týden v prosinci, 

forma bude upřesněna. 

 

Úkoly: 

1. Zaslat návrhy na odměny z vědeckých týmů, kateder 

Kdo:   vedoucí kateder   

Termín:  do 27. 11. 2020  

Komu:  Ing. Kostrová 

 

2. Zaslat přehled čerpání hospodaření kateder 

Kdo:   Ing. Kostrová   

Termín:  do 27. 11. 2020  

Komu:  vedoucím kateder 

 
3. Zaslat přehled nepotřebných zařízení (PC, notebooky, tablety, mobilní telefony) 

Kdo:   vedoucí kateder   

Termín:  do 25. 11. 2020  

Komu:  Ing. Kostrové 

 

4. Zaslat materiál – Výzvy OP Jana Amose Komenského 

Kdo:   Ing. Svoboda 

Termín:  do 11. 11. 2020  

Komu:  prof. Krejcarovi 

 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová                                                                     

 

 

 

doc. RNDr. Jan Kříž, Ph.D. 

děkan Přírodovědecké fakulty UHK 
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